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Residència Geriàtrica 

Acta núm. 1/2023 

Reunió del Consell Sectorial de la Residència Geriàtrica 

Núm. de la sessió: 1/2023 

Data:  27/11/202 

Horari: 19:10 a 20:10h. 

Lloc: Sala de famílies de la residència 

 

Hi assisteixen:   

Estanis Fors, Alcalde i President del Consell Sectorial. 

Soraya Real, Vicepresidenta del Consell Sectorial, Regidora d'Acció Social i representant JxA 

Iolanda Teixidó, Directora Tècnica de la Residència Geriàtrica. 

Josep Antoni Lòpez, representant del Grup Municipal  AeC 

Anna Grau Juncà, representant del Grup Municipal ERC 

Xavier Fabrer, representant del Grup Municipal CUP-AM 

Mari Carmen Crego, repesentant del Grup Municipal PP 

Miquel Maresma, representant dels veïns 

Emma Pigrau, Treballadora Social. 

Teresa Masvidal, representant dels treballadors. 

Verónica Fernàndez, Infermeria. 

Paquita  Zaragoza, representant dels familiars de persones ingressades. 

 

S’han excusat d’assistir-hi:  

Joan Múria, representant de Serveis  Socials/Psicòleg. 

 

 

El Vicepresident obre la sessió, i a continuació es tracten els assumptes inclosos en el següent  

 

Ordre del dia  

1. Benvinguda. 

2. Aprovació de l’acta anterior. 

3. Renovació de part dels membres del consell. 

4. Informacions de la residència. Resum de benvinguda. 

5. Temes sobrevinguts. 

6. Precs i preguntes. 
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Desenvolupament de la sessió 

1.- Benvinguda 

Es dóna la benvinguda i s’inicia la sessió 

 

2.- Aprovació de l’acta de la sessió núm. 1/2022 

S’informa que no s’ha rebut cap esmena de l’acta de la sessió anterior i que si tothom hi està 
d’acord, es donaria per aprovada. Es dona per aprovada l’acta anterior. 

 

3.- Renovació membres del consell. 

Es constata que la convocatòria no ha arribat bé a tots els membres i que tot i que hi ha 
quòrum per fer la sessió, manquen alguns membres i caldrà fer una revisió de les vies de 
comunicació per a les convocatòries. 

Queda pendent la renovació d’un representant dels familiars, representant del veïns i 
representant del treballadors.  

 

4.- Informacions de la Residència. 

Iolanda Teixidó  informa de: 

En ser el primer consell de la nova legislatura es donen les informacions mes rellevants de la 
residència a traves d’una presentació de l’estat actual de l’equipament. 

Actualment tenim 33 de les 34 places públiques ocupades, 4 de les 5 places privades 
disponibles ocupades, i 4 places de les 6 de centre de dia també ocupades. 

S’ha signat un nou conveni interadministratiu amb el Departament de Drets Socials de la 
Generalitat per el que les places passen de ser col.laboradores a concertades.  

El canvi en el conveni amb la Generalitat, entre d’altres fa canviar el sistema d’ingressos del 
geriàtric i actualment cal elaborar i presentar les factures a la Generalitat des del servei i es 
preveu que aquests ingressos també augmentin. 

Es parla del procediment administratiu per poder facturar aquests ingressos que alguns 
membres del consell desconeixien i així es fa saber. 

S’informa que caldrà ajustar-nos a la normativa pel que fa al consell de participació de centre. 

Pel que fa a implantació de projectes de qualitat al servei, s’informa que s’ha digitalitzat part 
de la tasca d’atenció directa amb el programari Resiplus i l’accés a la informació sanitaria 
compartida amb Salut a través de l’aplicatiu ECAP. 

S’informa que es troben en construcció-represa els projecte d’eliminació de les contencions, 
els espais familiars i el document de voluntats anticipades. 

Pel que fa a l’edificació s’informa de la inspecció elèctrica i tèrmica passada el mes de juliol. 

***Es parla sobre la dificultat en la gestió del gran volum de contractacions de 
subministraments i serveis que te la residència i l’equip de govern explica que és una dificultat 
general de l’ajuntament i que es farà tot el possible per millorar-ho.  

S’informa de la possibilitat d’optar a fons Next Generation i que caldria tenir prèviament 
elaborat  un avantprojecte per optar-hi. La regidora informa que es volen prioritzar d’altres 



 
RG/AdA 
 

Residència Geriàtrica 

inversions aquest primer any tot i que es preveu una dotació important en aquesta partida i es 
parla de nou de les cinc habitacions del tercer pis.  

Es recorda quantes habitacions hi ha i que una d’elles (la primera) havia estat ocupada per un 
resident.  

La regidora demana que la direcció faci arribar l’informe del Cap d’Emerències referent a la 
seguretat de la tercera planta.  

La regidora també explica que demanarà un informe complet de la situació d’aquesta tercera 
planta i de la possibilitat de posar en marxa les habitacions d’aquest espai. 

 

S’informa de la situació respecte a la instal.lació de wi-fi, a la renovació de mobiliari de les 
habitacions (llits i tauletes) i de la millora dels equips informàtics. 

Es parla de la previsió i prioritat en les inversions properes i s’informa de les inversions fetes 
amb dos quadres-diapositives. Inversions fetes:  adquisició de butaques per les sales d’estar, 
adquisició de quatre llits hospitalaris, adquisició de carregadors i comandaments per llits i per 
grues, reparar el baixant de la tercera planta, diverses actuacions de sanejament en els 
quadres elèctrics, reposició de dos aires condicionats, reposició d’un bany i revestiment del 
mateix, diverses reparacions a la rentadora.  

S’informa sobre l’estat del personal adscrit a la residència. Actualment dels 18 auxiliars hi ha 4 
professionals del torn de dia i un del torn de nit de baixa mèdica. Actualment de les 4 
professionals de neteja i bugaderia hi ha 2 persones de baixa.  

Es parla de la dificultat per trobar personal i el procediment poc àgil de la tramitació per a 
contractar-los. Els membres del consell entenen la situació ja que aquesta es copsa a tots els 
serveis sanitaris i així es comenta per part de diversos membres. 

Es parla de la necessitat de disposar de personal administratiu al centre.  

Es recorda que no es troba metge i que es funciona amb el suport del CAP. S’informa que la 
convocatòria ha quedat deserta en dues ocasions. Restem sense servei mèdic des de juliol de 
2022. La regidora parla de la dificultat de contractar un metge com a personal propi i que des 
de l’equip de govern es facilitarà la contractació per les vies legalment possibles. 

 

5. TEMES SOBREVINGUTS 

Amb tota la informació anterior aquest punt no es desenvolupa i es passa directament al sisè. 

 

7. PRECS I PREGUNTES 

Es recorda la necessitat d’assegurar la convocatòria als membres que no els ha arribat.  

El sr Miquel Maresma mostra una opinió favorable a les futures inversions en el geriàtric. 

 

 

 

El President aixeca la sessió a les 21:00h, de la qual, com a Secretària, estenc aquesta acta. 

 

La Secretària,  
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